2023年聚會安排

Services Arrangements for Year 2023			ear 2023
周 DAY	时间 TIME	各堂崇拜 SERVICES	地点 VENUE
六 Sat	1030AM	蒙福128 Blessed 128 (Elder Pastoral)	万国 All Nations
	1100AM	儿童祷告塔 Children - House of Prayer	大鱼 Big Fish
	0500PM	周六晚崇 Saturday Night Service	大堂 Main Hall
		少年崇拜 Joshua Teens Service	万国 All Nations
		Joykids 幼儿崇拜 Joykids Service (3-6 yrs)	伊甸园 Garden of Eden
		Superkids 儿童崇拜 Superkids Service (7-9 yrs)	应许之地 Promised Land
		Wonderkids 儿童崇拜 Wonderkids Service (10-12 yrs)	应许之地 Promised Land
日 Sun	0900AM	主日崇拜 Sunday Service	大堂 Main Hall
		Shinekids 幼儿崇拜 Shinekids Service (3-6 yrs)	伊甸园 Garden of Eden
		Bravekids 儿童崇拜 BraveKids Service (7-9 yrs)	应许之地 Promised Land
		Glorykids 儿童崇拜 Glorykids Service (10-12 yrs)	应许之地 Promised Land

晨 祷 读 经 Morning Devotion				
日期 Date		经文 Scripture	章数 Chapter	
03/04	— Mon	箴言 / Proverbs	12	
04/04	二 Tue	希伯来书 / Hebrews	5	
05/04	≡ Wed	希伯来书 / Hebrews	6	
06/04	四 Thu	希伯来书 / Hebrews	7	
07/04	五 Fri	希伯来书 / Hebrews	8	
08/04	六 Sat	诗篇 / Psalms	127	

教会实体晨祷 (逢二至五,早上七时三十分至九时十五分) Church Morning Devotion (Every Tue ~ Fri, 7:30AM - 9:15AM) **晨祷直播**(早上八时开始)

live stream link: https://www.kuching611.org/online-service/

通告:由于 07/04 是公共假期,教会办公室休假。 请弟兄姐妹跟随香港母堂直播(YouTube: Church 611 或611 Morning Devotion

上周 MG12 开组次数 Last Week MG12 Cell Group Number	58
上周 MG12 小组参与人数 Last Week MG12 Cell Congregation	286

上周崇拜人次 Last Week's Congregation

	实体 on-site	线上 online
主日崇拜总人数 Main Service	312	222
少年崇拜 Joshua Teens Service	60	/
儿童教会 Children Service	79	/
蒙福128 Blessed 128	19	28
儿童祷告塔 C-HOP	8	/
苗圃八福 Sowing Service	50	/
崇拜总人数 Total Congregation	528	250

Together We Contribute, Together We Build RM 12,000,000.00 RM10,742,206.30 RM 834.00 目前累积奉献 上周奉献 目前建殿总费用 Offering Last Week **Total Expenditure** Accumulated Offering One Heart Mount Balsam Project RM 2,000,000.00 RM 661,597.56 RM 350.00 目前累积奉献 第一期费用 上周奉献 Offering Last Week Offering **Total Expenditure** Accumulated

教会户头详情

RM 620,000.00

1. 橙色信封:十一、感恩、初熟、爱耶路撒冷 611 Bread of Life Christian Church Kuching Public Bank: PBB – 3160781915

免息贷款总额 Total Soft loan

2. 绿色信封: 建殿、香草山、慈惠、克安通牧师事工 611 Bread of Life Centre Kuching Public Bank: PBB – 3156599224

使用银行转账的弟兄姐妹,可以在转账时注明奉獻名称或者列印银行转账收据并写下奉獻名称然后可以放进奉獻信封奉獻。或者可电邮到kuching611.acc@gmail.com

Church Account Details

- Orange Envelope is for Tithe, Thanksgiving, First Fruit, Love
 Jerusalem
 Church Kushing
 - 611 Bread of Life Christian Church Kuching Public Bank: PBB – 3160781915
- Green Envelope is for Church Building Funds, Mount Balsam, Charity and PS Anton Ministry 611 Bread of Life Centre Kuching Public Bank: PBB – 3156599224

For the users of interbank transfer, please key in offering title or print the transfer receipt and write down the title when you submit it in an offering envelope. Or you may email to giving@kuching611.org



登录教会网站做奉献

http://www.kuching611.org/offering/ 崇拜奉献可透过扫描此Sarawak Pay QR code进行奉献。 General offering may be offered through scanning of this Sarawak Pay QR code.

上周奉献 Last Week's Total	Offering
主日奉献 Service Offering	2,776.14
十一奉献 Tithe Offering	8,485.00
建殿奉献 Building Fund	834.00
香草山奉献 Mount Balsam Fund	350.00
月朔祷告会 New Moon Prayer Meeting	-
其他奉献 Other Offering	1,387.80
总数 Total (RM)	13.832.94



活水井 LIVING WELL ■ LIVING WELL 活水井 ■ LIVING WELL 活水井

跟随神 Following God



神起初创造给人居住的伊甸园,就是亚当夏娃未违背神的话犯罪之前,是非常美好的,是神看为甚好的。人是不需要劳苦去耕种就有得吃的,乃是神让土地自己长出蔬菜水果...

今天在砂拉越内陆森林居住的原住民,好像是住在神起初创造的伊甸园里。他们吃的是地自己长出来的野菜、吃的鱼是河里抓的、吃的肉是野兽的肉,都不是自己种的,或自己养的,都是

In the beginning, God created the Garden of Eden for humans to dwell in. Before Adam and Eve sinned and went against God's word, it was a very beautiful place and God saw it as very good. People didn't need to work hard to cultivate the land to have food; God let the land grow vegetables and fruits on its own.

The indigenous people who live in the interior forests of Sarawak today seem to be living in the Garden of Eden that God created. They eat wild vegetables that grow on the land, catch fish from the river, and eat the meat of wild animals. They don't plant or raise anything themselves, but everything is provided by the Creator! However, urbanization is making the places we live in less and less like the Garden of Eden that God saw as very good.

But even if we live in the city today, we can still go outside and enjoy nature, the sunshine, moonlight, starlight, and enjoy our work and food. We can also maintain a healthy weight and have good health, while enjoying our relationships with God, others, and ourselves. I think we are getting closer and closer to New Heaven and Earth, and the New Jerusalem, which is better

创造主预备的!但城市化使我们 所居住的地方越来越不像神起初 神看为甚好的伊甸园。

但假如我们今天虽然居住在城市仍然可以走到屋外享受大自然,享受阳光、月光、星光,享受工作、享受食物,又可以减重又可以健康,再加上享受与神与人与自己的关系。我想我们就越来越靠近比伊甸园更好的新天新地新耶路撒冷城啊!

自从我与师母听从张师母的话,不要"求生存"乃要享受生活,昨天(30.03.23)在我们家后园有一个惊喜——我们没有劳苦种的花,是天使种的花盛开了!今天我们仍然可以享受完全不需要劳苦种植的美丽花朵,是神作成的工。我们只要去享受就可以了,这就是在基督里真正的安息。

than the Garden of Eden!

Ever since Shimu and I listened to C-Mo Delphine's advice, not to "seek survival" but to enjoy life, we had a surprise in our backyard yesterday (30.03.23) - flowers that we didn't plant ourselves bloomed, which we believed were planted by angels! Today we can still enjoy the beautiful flowers that grow without us having to work hard, it is the work of God. All we need to do is to enjoy it, and that is true rest in Christ.





要闻

JOSHUA TEENS TALK

神的真理是所有问题的解答

JOSHUA TEENS TALK 是一个让少年人勇敢发问的平台,什么问题都可以问。也从所发问的问题当中认识自己。传道人,族长都会用神的真理来回答少年人!透过这样的



受难周

古晋6/1)灵粮堂◆

这周对基督徒来说是具有特别意义的一周, 英文称作Passion Week, 让我们来看看耶稣这周都做了什么?

让我们记念主耶稣为我们的罪受苦受死

因为成绩太好,

没有朋友要怎么做



复35 (五)欢迎大家邀请亲朋戚友一起来欢庆

复活主日崇拜 8/4/23 星期六 5PM & 9/4/23 星期日 9AM

家事报告







